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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred, konaného dňa 

14.10.2024 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. 

Michal Moško  

Neprítomní poslanci: Eva Struhárová, Ing. Richard Ščepko (ospravedlnení) 

Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 

Hostia: Mgr. Zdeno Marousek, Ing. Jiří Egg, Anna Hajašová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

3. Nové požiadavky občanov a poslancov 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal všetkých prítomných na zasadnutí výboru a 

skonštatoval, že výbor je v počte 4 poslancov uznášania schopný. Spýtal sa, či má niekto nejaké 

doplnenie k programu, ktorý bol zaslaný a keď nikto nič nemal, dal hlasovať za program.  

 

Hlasovanie: 

Za: 4      Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Michal Moško 

 

Poslanci odsúhlasili program 

 

2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

ID Požiadavka/Odpoveď 
4032 Mgr. Medal: Žiadame informovať rodičov detí navštevujúcich MŠ na Stromovej ulici, že môžu na 

parkovanie využívať napríklad priľahlé parkovisko pri bývalej predajni Coop Jednota. Pred MŠ sa 
parkovať nesmie.  
 
Odpoveď (Školské zariadenia mesta Trenčín): 
Požiadavka/informácia od VMČ Stred bola zákonným zástupcom sprostredkovaná veľkým 
oznamom na hlavnej tabuli oznamov pre rodičov pri vstupe do MŠ a na oznamoch pre rodičov v 
šatniach detí. 



2 

 

ID Požiadavka/Odpoveď 
4033 P. Egg: Na základe komunikácie s p. Marčekovou na zasadnutí VMČ Stred žiada o prehodnotenie 

možnosti vytvorenia priechodu pre chodcov ku Kauflandu na Inoveckej ulici v blízkosti ul. 
Osloboditeľov. 
 
Odpoveď (Útvar mobility): 
Umiestnenie priechodu pre chodcov v zmysle technického predpisu by bolo možné po 
vyhodnotení najvyšších intenzít dopravy vozidiel a chodcov medzi ulicami Sama Chalupku a Kpt. 
Jaroša, teda vo vzdialenosti 100 m od okružnej križovatky. Prichádzajúci od zastávky Ku štvrtiam 
smerom do Kauflandu a naopak nebudú tento priechod využívať, nakoľko je príliš ďaleko. 
Realizácia tohto projektu si vyžaduje vypracovanie projektovej dokumentácie a zabezpečenie 
finančných prostriedkov v rozpočte mesta. 

4034 Mgr. Medal: Opakovane žiada označovať podnety ako zatvorené, až keď sa kompletne doriešia. 
Ako príklad uvádza podnet č. 3978. „Mesto vyzvalo SSC na nápravu“. Podnet nie je doriešený aj 
keď v tom mesto v tomto stave nevie nič spraviť. Niekto by to mal ešte dosledovať, aby sa podnet 
doriešil do konca a až potom to označiť ako zatvorené. 
 
Odpoveď (Kancelária prednostu): 
Zamestnanci boli na porade prednostu dňa 7.10.2024 upozornení na správne označovanie stavu 
podnetov a požiadaviek z VMČ/komisie. 

4035 Ing. Bočák, Mgr. Medal: Cez víkend bývajú u Hossu v reštaurácii FUDI opakovane akcie, na ktoré 
sa ľudia sťažujú kvôli hluku. Teraz cez víkend 7.-8.9. tam bola nejaká speváčka. Žiadame o info, 
či to bola povolená akcia, či si splnili oznamovaciu povinnosť. V sobotu tam bola aj hliadka MsP, 
nachvíľu to stíchlo, odišli a neskôr to pokračovalo znova. Ako to riešila MsP? Je možné s tým 
niečo robiť? Upozorniť podnikateľa, ktorý to tam prevádzkuje? Ako to je v prípade, že sa takáto 
situácia opakuje, že je hluk aj po 22.hodine? Vždy príde hliadka a len ich upozornia, alebo sú 
tam aj nejaké sankcie?? 
 
Odpoveď (Kanc. primátora, Útvar kultúrno-informačných sl., Útvar ekon., Mestská polícia): 
Mestská polícia neobdržala v uvedenom termíne žiadne oznámenie týkajúce sa rušenia nočného 
kľudu v reštaurácii FUDI. Taktiež na kultúrno-informačných službách nebolo toto podujatie 
hlásené. 
Mesto (obec) nemá v kompetencii riešiť prípady rušenia hluku. Mesto  nezamestnáva odborne 
spôsobilú osobu a nedisponuje potrebným technickým vybavením, z dôvodu vykonania merania 
sa obracia na príslušný regionálny úrad verejného zdravotníctva v Trenčíne. 
V prípade sťažností na hluk na prevádzkovateľa reštaurácie je preto potrebné obracať sa na 
orgán oprávnený riešiť dané porušenie, ktorým je Regionálny úrad verejného zdravotníctva v 
Trenčíne. Právo obrátiť sa na tento orgán má ktorákoľvek fyzická osoba, nemusí to byť mesto. 
Dané miesto ale budeme najbližšie obdobie monitorovať a v prípade podnetov na rušenie 
nočného kľudu Mestská polícia bude uvedené riešiť v súlade so Všeobecne záväzným 
nariadením č. 6/2011o pravidlách  času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území 
mesta Trenčín. Ak sa dané porušenia nočného kľudu budú opakovať, podnet postúpime aj na 
RÚVZ TN. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 
4036 P. Stašková: Reštaurácia PERLA s terasou v blízkosti obytného domu, pravidelne otravuje 

obyvateľov hlukom aj po 22.hodine v čase nočného kľudu. Má splnenú ohlasovaciu povinnosť 
ale prevádzkové hodiny v piatok a sobotu sú do 24:00. Hráva tam harmonikár a na hudobnú 
produkciu Perla ohlasovaciu povinnosť nemá. Pravidelné vyvolávanie na MsP a riešiť to stále 
nejakými priestupkami nie je  riešenie. O 22:00 zhasnú a zopár návštevníkov ostáva a robí hluk. 
Ako je možné riešiť túto situáciu aby hluk po 22:00 utíchol? 
 
Odpoveď (Útvar ekonomický, Mestská polícia): 
Mestská polícia vykonávala, na základe podnetov obyvateľom mestskej časti,  pravidelné 
kontroly dodržiavania prevádzkového času a nočného kľudu v prevádzke reštaurácia PERLA, 
pričom v mesiaci august boli za prekročenie prevádzkového času letnej terasy udelené v dvoch 
prípadoch blokové pokuty. Kontroly boli vykonávané priebežne aj naďalej bez zistených 
nedostatkov.  V prípade opakujúcich sa podnetov na rušenie nočného kľudu budeme uvedené 
riešiť v súlade so Všeobecne záväzným nariadením č. 6/2011 o pravidlách  času predaja v 
obchode a času prevádzky služieb na území mesta Trenčín. 

4037 P. Stašková: Kto kosí mesto? Kto upratuje neporiadok, ktorý v meste ostáva? Po kosení ostáva 
veľké množstvo odpadu. Po pokosení sú trávniky nezhrabané, všade je kopec papierov, sáčkov, 
plastov, neporiadku. Kto to po tom kosení uprace? Napríklad v inom meste pri kosení prišli páni 
s vozíkmi, vyžínači, jeden traktor a traja hrabači. A to čo sa povyžínalo, tak sa hneď pozhrabovalo 
a spratalo. Kto vyzberá po kosení u nás odpadky? A nie len po kosení. V okolí Smažienky, Perly, 
na Dlhých Honoch, 28.októbra v okolí smetných nádob je veľa neporiadku. Smetné nádoby sa 
vysypú ale neporiadok okolo nich, rozbité sklo, plasty, papiere atď. nikto neuprace. Mesto je 
špinavé, neupratané, v tomto smere neudržiavané.  
 
Odpoveď (Mestské hospodárstvo a správa lesov): 
MHSL zabezpečuje kosenie so zberom čo znamená zber bioodpadu. 
Podnet na zber odpadkov postupujeme na Útvar interných služieb, ktorý vie zabezpečiť 
činnosťou VPP upratanie. Neporiadok na stojiskách smetných nádob vyrieši jedine realizácia 
stavby polopodzemných kontajnerov , ktorá bola v prípade ulice 28.októbra odmietnutá 
občanmi priľahlého bytového domu v územnom konaní. Nie je v silách mesta, aby upratovalo 
všetok neporiadok vyprodukovaný nevhodným správaním pri nakladaní s komunálnym odpadom 
obyvateľmi bytových domov. Je nutné apelovať na všetky SVB aby sa podieľali na upratovaní 
priľahlých stojísk kontajnerov. MHSL zabezpečuje kosenie so zberom čo znamená zber 
bioodpadu. Podnet na zber odpadkov postupujeme na Útvar interných služieb, ktorý vie 
zabezpečiť činnosťou VPP upratanie .Neporiadok na stojiskách smetných nádob vyrieši jedine 
realizácia stavby polopodzemných kontajnerov , ktorá bola v prípade ulice 28.októbra 
odmietnutá občanmi priľahlého bytového domu v územnom konaní. Nie je v silách mesta, aby 
upratovalo všetok neporiadok vyprodukovaný nevhodným správaním pri nakladaní s 
komunálnym odpadom obyvateľmi bytových domov. Je nutné apelovať na všetky SVB aby sa 
podieľali na upratovaní priľahlých stojísk kontajnerov. 

4038 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Je možné odhadnúť náklady na výmenu povrchu pri dvoch 
výjazdoch z nemocnice/márnice, ktoré vyúsťujú do Jesenského ulice. Radi by sme ich opravu 
spojili s niektorou z investičných akcii. 
 
Odpoveď (Útvar investícií): 
Útvar investícií nacení výmenu povrchov a následne bude o tom VMČ informovať. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 
4042 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať, kde bude znovu použitá, prípadne  

pri budúcich investičných akciách využitá kamenná dlažba z Hviezdoslavovej ulice. Vieme o 
prípade, kedy časť z dlažby pri rekonštrukcii Mierového námestia skončila v záhrade jedného 
obyvateľa. Zároveň by sme ju radi využili napríklad pri rekonštrukcii Ulice 28. októbra. 
 
Odpoveď (Útvar investícií, Útvar územného plánovania): 
Všetka dlažba z Hviezdoslavovej ul. bude dočasne uskladnená v areáli MHSL a bude použitá v 
budúcnosti podľa potreby, resp. podľa toho, kde sa bude koncepčne hodiť. ÚÚP nemá žiadnu 
vedomosť o využití dlažby z rekonštrukcie Mierového námestia v "záhrade jedného obyvateľa", 
ak takouto konkrétnou informáciou disponujú poslanci VMČ, je potrebné ju bližšie špecifikovať. 

4047 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Zastávka Kubrá, Kyselka – čistota. Chceli by sme poprosiť 
o vyčistenie spomínanej zastávky, kde pri vystúpení sa neobídu dvaja ľudia z dôvodu prerastaniu 
zelene z vedľajšieho pozemku. 
 
Odpoveď (Mestské hospodárstvo a správa lesov): 
Zeleň bude upravená v prvom októbrovom týždni. 

4055 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Záchytné parkovisko – Trenčín – Predmestie. 
Vieme, že parkovisko medzi ŽST Trenčín – Predmestie a OMV nie je vo vlastníctve mesta. Ako 
vidieť aj na fotografii, pribudlo na ňom aj vozidlo bez EČ. Iné parkovacie miesto má zas sklápaciu 
zábranu, ktorou si vodič pravdepodobne neoprávnene privlastnil toto miesto. Je vo výhľade 
mesta prebrať toto parkovisko od ŽSR a využívať ho v budúcnosti ako záchytné?  
 
Odpoveď (Útvar mobility): 
Mesto Trenčín nemá v úmysle nadobudnúť tento pozemok formou kúpnej alebo nájomnej 
zmluvy za účelom vybudovania záchytného parkoviska. 

4065 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chodník z dlažby - Inovecká x Dlhé Hony. 
Opätovne dávame podnet od pán Šuleka, ktorý žiadal podsypanie a vyrovnanie chodníka 
vybudovaného z betónových kociek, ktorý je rokmi používania „utopený“ pod úroveň trávnatej 
plochy. V zimných mesiacoch či pri dažďoch sa na chodníku tvoria kaluže. Zodvihnutím by sa 
tento problém vyriešil. Podnet sme 1. krát dávali v 03/2024. 
 
Odpoveď (Mestské hospodárstvo a správa lesov): 
Prvý podnet na opravu uloženia dlažobných kociek v zeleni máme zaevidovaný, s termínom 
realizácie v priebehu októbra tohto roka. 
 

3. Nové požiadavky občanov a poslancov 

ID Požiadavka 
4124 Ing. Egg: Parklet na Palackeho ulici – Bolo to dostatočne využívané? Ako bolo vyhodnotené 

využívanie tejto konštrukcie?  

4125 Ing. Egg: Na Braneckého ulici na ceste pri zastávke sa prepadáva kanál. Žiada o kontrolu stavu a 
ak treba, aby sa s tým niečo urobilo. 

4126 Ing. Egg: Prečo to, čo sa skutočne robí na námestí pred Odou nesúhlasí s vizualizáciou na 
obrázkoch? Postavil sa tam nejaký múrik, ktorý vo vizualizácii nie je. 
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ID Požiadavka 
4127 Ing. Egg: Polyfunkčný dom na Námestí sv. Anny je navrhnutý tak, že už teraz je táto budova 

výškovo niekde na úrovni SLSP. Okrem toho to tam z architektonického hľadiska nesedí, 
pôvodný kostolík tam zaniká a je tam úzky priestor pre vjazd vozidiel. Ako to má byť celé 
situované a architektonicky doriešené? 

4128 P. Struhárová (od občana): Na ulici Pod Brezinou stále parkujú vozidlá, ktoré vytvárajú prekážku 
v cestnej premávke. Od domu č.45 smerom dolu v križovatke s ul. Nad Tehelňou stojí súvislý rad 
vozidiel. Križovatka je v oblúku, kde nevidno prichádzajúce vozidlá od spodnej časti. 
Bývajú tu vozidlá nie zaparkované, ale odstavené aj mesiac bez pohnutia. Ďalší úsek je od  č.51, 
kde tak isto býva zaparkovaný súvislý rad vozidiel a taktiež od č.80 až do konca kde sa parkuje  aj 
na chodníkoch v celej šírke. Keď sme na konci tejto ulice, tak tu bol vypracovaný projekt na 
prepojenie s ulicou Horný Šanec na zokruhovanie z dôvodu výkonu zimnej údržby, vývozu 
odpadu a v neposlednom rade aj z bezpečnostného hľadiska pre záchranné zložky.  
Žiada riešiť. 

    

   
4129 P. Struhárová (od občana): Ďalej by ma zaujímalo, či sa bude pokračovať s budovaním  nájazdov  

pre kočáre na schodisku z ulice Horný Šanec na ulicu Pod Brezinou/viď foto/. Pokiaľ sa nebude s 
úpravami  pokračovať, tak by bolo dobré tie oceľové nájazdy odstrániť, lebo za rok čo sú tam 
nešiel  tade ani jeden kočár, nehovoriac o tom, že chôdza po takom schodisku je nebezpečná.  

  
4130 P. Struhárová (od občana): Jeden postreh z inej časti mesta ohľadom poriadku. Jedná sa o 

cyklistický chodník od nového mostu smerom na Nové Mesto pri záhradkároch. Ako budúce 
hlavné mesto kultúry to moc nenasvedčuje, že sme kultúrni, keď pod každým stromom je 
založená nelegálna skládka záhradného odpadu, ku ktorému sa už pridáva aj stavebný odpad. 
Žiada riešiť. 
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ID Požiadavka 
4131 P. Struhárová: Je vedenie mesta spokojné s obchádzkou bierovských mostov cez Trenčín? 

Dopravné zápchy na novom moste a na starom moste, ktorý je v nevyhovujúcom stave ani  
nehovoriac. Ten nový asfaltový povrch na vozovke a chodníkoch technický /statický/ stav mostu 
určite nerieši. Alebo počkáme, až sa niečo stane? Alebo ten most nepatrí mestu? Len po tom 
moste chodia obyvatelia  mesta. 

4132 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať na stav rokovaní medzi mestom a 
TSK resp. zmluvným dopravcom SAD Trenčín. V akom štádiu sa nachádzajú rokovania ohľadom 
nájdenia vhodnej lokality pre zastavovanie prímestských autobusov. V súčasnosti končiacich na 
zastávkach Legionárska a Dlhé Hony. Vieme, že ÚM v tejto oblasti podniká kroky, preto by sme 
sa chceli spýtať na posun v rokovaniach. Fotografia zachytáva utorok, 15.10. o 7:55, kde vodič v 
"modrom autobuse" raňajkuje vo vozidle. To spôsobuje spomalenie odbavenia cestujúcich v 
MHD a zníženia komfortu zastavenia pri hrane zastávky pre cestujúcich. 

 
4133 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme poprosiť o vyčistenie mestského pozemku 

na pešej spojnici medzi Ulicami Jesenského a Električnej. Popri plote nemocnice sa nachádzajú 
rôzne druhy odpadu. Od zvieracej lebky až po fľaše. 

   
4134 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Poprosíme, keď to kapacity MHSL dovolia o odstránenie 

spadnutých častí konárov. Ide o lokalitu približne v línii zastávky MHD – Inovecká, stred. 

 
4135 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Vieme, že nejde o ojedinelé nevyhovujúce stĺpy verejného 

osvetlenia (VO), ktoré nie sú v dobrom stave. Zároveň vieme, že sa pripravuje 2. fáza 
rekonštrukcie VO. Aj napriek tomu, by sme chceli poprosiť o natretie antracitovou RAL farbou 
aspoň 3 – 4 stĺpy, ktoré sú osadené v tesnej blízkosti Hviezdy. Je to jediný prvok v jej okolí, ktorý 
pôsobí veľmi rušivo. Kontrastne s obnovenou budovou národnej kultúrnej pamiatky.  
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ID Požiadavka 
4136 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Z dôvodu rozkopávky SPP bol uzavretý frekventovaný 

chodník nie len pre žiakov neďalekej základnej školy na Dlhých Honoch. Chodci chodia buď po 
tráve, alebo aj po vozovke. Našťastie počasie nie je veľmi daždivé, ale ak by bolo (jeseň), 
znamenalo by to vychodený a rozbahnený úsek. Dopravným značením „prejdite na druhú 
stranu“ je alibizmus. Žiadna obchádzková strana nebola definovaná ani označená. Prečo sa 
pristupuje k rozkopávkam v takto frekventovaných chodníkov takto laxne? Pritom existujú 
kultivovanejšie aj bezpečnejšie obchádzanie takýchto rozkopávok. Ako ochrana pred 
rozmočeným a rozbahneným trávnikom je možné aj osadenie plastových plátov, ktoré umožnia 
chodcom kultivované obchádzanie aj v čase dažďov. 

  
4137 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na začiatok by sme sa chceli veľmi pekne poďakovať MHSL 

za vykonanú opravu a vyrovnanie dlažby na spojovacom chodníku od parkoviska na Inoveckej po 
zastávku MHD Soblahovská. V jednom úseku sa problém určite odstránil. Boli sme však 
obyvateľom upozornení aj na susednom úseku (od parkoviska k Inoveckej ulici), kde dochádza v 
prepadnutých častiach k jeho zatopeniu v prípade dažďov/topiaceho sa snehu. Preto by sme 
chceli poprosiť o podobnú úpravu v prepadnutých častiach aj na úseku zobrazenom na 
fotografii. 

  
4138 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Stav prepojovacej komunikácie pri bývalom ihrisku Opávia 

– medzi Ulicami Dlhé Hony a Beckovská. Chceli by sme sa spýtať, v akom stave je realizácia 
investičnej akcie na rekonštrukciu komunikácie a vytvorenie niekoľkých parkovacích miest v 
tejto lokalite. Či bol projekt dokončený a čaká sa len na schválenie financií, alebo sa objavili 
ďalšie problematické body? 

 
4139 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Vysadenie izolačnej zelene (živý plot) – lokalita 28. októbra 

a Inovecká. Chceli by sme poprosiť o vysadenie izolačnej zelene do časti, ktorá bola obyvateľom 
sľúbená v čase prípravy parkoviska na fotografii nižšie. Izolačná zeleň mala zmierňovať 
parkovanie vozidiel vo večerných hodinách, ktoré svetlami znížili komfort ľuďom, ktorí majú 
oproti svoje okná. Ako vhodná zeleň sa javí výsadba hrabu, ktorý aj v zime zostáva s uschnutými 
listami a plnil by tak funkciu čiastočného absorbovania svetla z vozidiel. Preto sa chceme spýtať, 
či s výsadbou hrabu by bol nejaký zásadný problém. Ten je inak vysadený aj v línii Ulice 28. 
októbra. 
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ID Požiadavka 
4140 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Orez kríkov pri parkovacích miestach – Ulica 

Osloboditeľov. Opäť sa chceme veľmi pekne poďakovať MHSL za orez väčšinovej časti kríkov pri 
parkovacích miestach. Ako vidieť na fotografii, zostala neorezaná menšia časť, kde 
pravdepodobne v čase orezu stálo vozidlo a tak nebolo možné vykonať orezanie drevín. Preto by 
sme chceli poprosiť o dokončenie tejto časti, keď to kapacity MHSL umožnia. Ďakujeme! 

 
4141 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Nedávno prebehla pomerne rozsiahla rozkopávka na 

Soblahovskej ulici, ktorá si vyžiadala odklon MHD a uzavretie časti Soblahovskej. Po navrátení 
komunikácie do pôvodného stavu však v časti zelene (na fotografii) zostali vystúpené/obnažené 
časti vodárenskej infraštruktúry. Ak to takto zostane natrvalo, bude to pri vyššej tráve ničiť 
kosačky a znižovať efektivitu údržby o zeleň. Preto by sme chceli poprosiť o dosypanie a 
vyrovnanie terénu tak, aby plnila nie len estetickú, ale aj praktickú funkciu pri údržbe. 

 
4142 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chcel by som sa spýtať (R. Ščepko), či je možné, že by v 

prípade nájdenia vhodnej formy, bola zo strany mestskej polície (MsP) vykonávaná akcia 
udeľovania „pokút“ cyklistom za absenciu osvetlenia vo večerných hodinách. Priznám sa, že môj 
nápad z minulého roka, kde príslušníci MsP udeľovali namiesto pokuty práve zadné „blikačky“ 
cyklistom, mi pripadá s odstupom času ako nedostatočné (aj keď s dobrou realizáciou). Po 
konzultácii s pánom Petrom Božíkom (Cyklo 1) sa chceme spýtať, či by bolo možné zaradiť 
preventívnu akciu vykonávanú príslušníkmi MsP vo večerných hodinách. Udeľovali by síce 
pokuty, no každý z cyklistov, bez (aspoň) zadného osvetlenia by mal možnosť si doklad z pokuty 
vymeniť v sídle MsP za zadnú „blikačku“. Cieľom tohto nápadu nie je výber financií z pokút, ale 
vďaka (aspoň) prítomnosti zadného osvetlenia znížiť a minimalizovať ľudskú tragédiu hlavne v 
podmienkach zníženej viditeľnosti (jeseň/zima/jar). Priznám sa, že napadlo mi to pri šoférovaní a 
stretnutí rodiny na bicykli s malým cyklistom po zotmení, kde ani jeden z nich nemal aspoň 
zadné osvetlenie – „blikačku“. Už okolo 18tej hodine (október) boli takmer neviditeľní. Preto sa 
chcem spýtať, či existuje nejaký problém, ktorý by znemožňoval MsP polícii vymieňať pokuty za 
neosvetlenie cyklistov za „blikačku“. Tú by si mohli títo cyklisti prísť vymeniť po zaplatení pokuty 
do sídla MsP. Tento návrh chcem ako predseda Cyklokomisie otvoriť aj na najbližšej komisii, no 
predtým by som rád konzultoval s MsP. 
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ID Požiadavka 
4143 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Bolo by možné odstrániť 3x torzá po bývalých stĺpoch na 

vešanie bielizne pri ihrisku Medvedice, ktoré sa už roky nepoužívajú? Zjednodušilo by to aj 
údržbu zelene.  

  
4144 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Celú letnú sezónu nefunkčné pitie vody – Štúrove a 

Mierové námestie. Je možné zabezpečiť funkčnosť verejných „pitítok“ na oboch hlavných 
námestiach pre letnú sezónu 2025? 

 
 

4. Rôzne 

Ing. Egg dal do pozornosti, že Rakúsko už zaviedlo systém informovania v súvislosti 

s civilnou obranou cez mobilný telefón. Zamarovce a centrum mesta vraj ešte nemajú ani 

rozhlasové informovanie obyvateľstva. Vzhľadom na nedávne udalosti vyzdvihol dôležitosť 

informovania obyvateľstva. 

Mgr. Medal uviedol, že Zamarovce nie sú súčasť mesta, takže si to musia riešiť po 

vlastnej línii a centrum mesta rozhlas má. 

Ing. Egg vyzdvihol dôležitosť pravidelných rozborov vody, čo sa ukázalo aj na nedávnych 

informáciách ohľadne vody v nemocnici a v Kubrej. 

Vrátil sa k téme bicyklov pre mestskú políciu, ktoré by boli v rámci súčasnej situácie na 

námestí efektívnejšie ako presuny pešo. 

Mgr. Marousek zopakoval informácie ohľadne bicyklov a uviedol, že niektoré z nich sú 

využívané v rámci mestského úradu, napríklad pre správcu budov alebo pracovníkov 

interných služieb, napr. p. Kusenda. 

Mgr. Moško sa informoval, čo sa dá robiť v téme cyklistov a jazdy na chodníku. Či a ako 

je možné ich usmerniť, aby nejazdili po chodníkoch, koho je to agenda a či ich môže MsP 

pokutovať, resp. napomenúť a usmerniť? 

Mgr. Marousek zareagoval, že čo sa týka MsP robia sa pravidelne prevencie, kde 

cyklistov opakovane žiadali prostredníctvom p. Ságovej a článkov, aby využívali cyklotrasy, 

resp. cestu, nie chodník. Čo sa týka samotnej hliadkovej služby, robieva kontroly hlavne 

v tých častiach mesta, kde je cyklotrasa a hneď vedľa chodník. Sú žiaľ miesta ako 
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Štefánikova ulica a cestný most, kedy sa cyklisti boja využívať cestu kvôli premávke a teda 

využívajú chodník. Mestská polícia sa tým zaoberá a pravidelne pred letom robí prevenciu. 

Taktiež má MsP preventistku, ktorá chodí na školy a vedie dopravnú výchovu. Deti do 10 

rokov však môžu ísť po chodníku na bicykli aj s doprovodom rodiča.  

Mgr. Medal  poznamenal že na cestnom moste je pravá strana určená pre cyklistov, 

pretože ľudia sa naozaj boja počas väčšej premávky jazdiť tadiaľ na bicykli po ceste.  

Mgr. Moško podotkol, že v Bratislave majú obrubníky a Mgr. Medal dodal, že tam 

paradoxne na to ľudia nadávajú a žiadajú odstránenie. 

Do debaty sa zapojil aj Ing. Egg a debatoval s poslancami o situácii s cyklistami 

a cyklotrasami v rôznych častiach Trenčína a o teoretických riešeniach a opatreniach. 

Mgr. Moško uznal prínos a užitočnosť mestskej polície a jej činností v našom meste. 

P. Hajašová poďakovala za doriešenie kolobežiek, že sa stratili z mesta a neváľajú sa 

kade-tade. 

5. Záver 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil októbrové zasadnutie 

Výboru mestskej časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 11.11.2024 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony 

v Trenčíne dňa 14.10.2024 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Richard Medal 

Predseda VMČ Stred 

 

 

 

 

 

 

 

Začiatok VMČ: 16.00 hod. 

Ukončenie VMČ: 16:40 hod. 


